
(iii) 如需捐款收據
請填上郵寄地址 (選填)
Fill in your postal address for 
donation receipt (optional)

(i) 按“EDIT”可選擇更改捐款金額至Giviki (如港幣0元)
    Click “EDIT” to input your donation amount to Giviki (e.g.HK$0)

(ii) 填上個人資料 Fill in your details

*填上信用卡資料 Fill in your Credit Card details

留言支持 
Leave your 
message to 
support

捐款完成! 分享今次活動給你的親朋好

友讓更多人支持受癌症影響人士!

Your donation is completed! Please 

share the campaign to your friends.

網上捐款 Online Donation *捐款平台由GIVE.asia (Giviki)提供 Powered by GIVE.asia (Giviki)

登入網頁 Go to the Event page 
https://bit.ly/moveformaggies2024 
於頁面底部可設定「語言」及「貨幣」

Set preferred “Language” & “Currency” 
at the bottom of the page
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點選 Click 捐款予組織 DONATE TO EVENT

填寫捐款資料 Fill in donation information

輸入名字 Input Name

輸入電郵 Input Email

選擇是否匿名捐款 Choose to stay anonymous or not
選擇是否分享此活動 Tick to share this campaign 

輸入地址 Input Address

*GIVE.asia 為海外註冊的籌款平台，Stripe 是該平台的付款服務供應商。信用卡公司有可能會對所有非香港登記的商戶以港元所進行之交易的賬項（如網上商戶簽帳）收取0.5% - 2%作為交易徵費，同樣的費用將由銀行代信
用卡公司收取 (如Visa, Mastercard或AE)。因為不同銀行的條款有所不同，如您對收費有任何疑問，請向您的信用卡發卡銀行查詢。
GIVE.asia is a fundraising platform registered in overseas, Stripe is the payment gateway the platform engaged. Credit card company may impose a reimbursement charge of around 0.5-2% on the Bank with any merchants not registered 
in Hong Kong or for transactions in Hong Kong Dollars incurred outside of Hong Kong (e.g. internet transaction), the same will be charged by the Bank on such transactions on behalf of the corresponding credit card company (ie. Visa, 
Mastercard or AE). If you have any questions about the charges, please check with your credit card issuing bank as the T&Cs of different bank vary.

如支持籌款大使項目, 請點選
To support Fundraiser’s campaign, please click

請伸出援手 PLEASE DONATE

填上或選擇捐款金額

Fill in or select a donation amount

Mary Runs for Maggie’s

https://bit.ly/moveformaggies2024


透過手機應用程式 via Mobile App

掃瞄 QR Code 並登入手機應用程式進行捐款。請將相關螢幕截圖及聯絡資料電郵
至 fundraising@maggiescentre.org.hk 
Scan the QR code and log-in to corresponding Mobile App to make donation. Please 
send the screen capture with contact details to fundraising@maggiescentre.org.hk

直接存款 Direct Transfer

轉數快：109334839
直接存入「美琪凱瑟克癌症關顧中心基金有限公司」

匯豐銀行戶口：808-327399-292
並將銀行存根及聯絡資料

電郵至 fundraising@maggiescentre.org.hk 或
郵寄至香港新界屯門青松觀路屯門醫院

銘琪癌症關顧中心

FPS：109334839
Please make a direct deposit to
HSBC Account No.: 808-327399-292
“Maggie Keswick Jencks Cancer Caring Centre 
Foundation Limited” and return the bank receipt with contact details by email to 
fundraising@maggiescentre.org.hk or by post to Maggie’s Cancer Caring Centre, 
Tsing Chung Koon Road, Tuen Mun Hospital, Tuen Mun, N.T. 

劃線支票 By Cheque

港幣支票抬頭請寫上「銘琪癌症關顧中心」

連同聯絡資料郵寄至香港新界屯門青松觀路屯門醫院銘琪癌症關顧中心

Please make the cheque in HKD payable to “Maggie’s Cancer Caring Centre” and 
mail it to Maggie’s Cancer Caring Centre, Tsing Chung Koon Road, Tuen Mun 
Hospital, Tuen Mun, N.T. with contact details

如欲了解更多詳情，歡迎致電+852 2465-6006或電郵至fundraising@maggiescentre.org.hk與我們聯絡。
For more details, please contact us at +852 2465-6006 or email via fundraising@maggiescentre.org.hk.
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